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联席会员注册申请表
Associate Membership Application Form

Please fill in this form in both Chinese and English. (此表内容请用中英文填写!)
	申请机构名称Name of Applicant
	

	主要联系人/ Representative to CVCA *最多2人/maximum 2 persons

	姓名

Name
	
	姓名

Name
	

	职位

Job Title
	
	职位

Job Title
	

	直线电话

Direct Dial
	
	直线电话

Direct Dial
	

	手机

Mobile
	
	手机

Mobile
	

	电子邮件

Email
	
	电子邮件

Email
	

	致 中华股权投资协会理事会：

我机构承认中华股权投资协会(“CVCA ”)之公司组织章程大纲、细则及会员守则，愿意以会员身份加入CVCA并按时缴纳年度会费，同时履行作为会员的义务及遵守会规，积极参加CVCA举办的各项活动。

我机构承诺在收到CVCA的正式批准入会通知后, 于10个工作日内，缴纳付款通知书上所列明之数额的会员年费至CVCA之帐户上。

We have read and accepted the Memorandum and Articles of Association of China Venture Capital and Private Equity Association Limited (“CVCA”) and agree to become a member on the terms therein. We agree to pay CVCA the annual dues, abide by the Memorandum and Articles of Association and the Code of Standards adopted by CVCA and participate in the relevant activities organized by CVCA.

We agree to transfer the required amount in the invoice to the account of CVCA within 10 working days upon receiving membership approval notification from CVCA.

会员年费
人民币50，000（或等值的美元和港币）
1）会员：年费以每年1月1日至12月31日作为一个缴费周期。年会费标准为人民币50，000元（或等值的美元或港币）。

会员及联席会员续会均按上述标准年费缴纳。

2）新会员：新会员按实际加入的月份起计算会费, 可以选择缴纳自申请月起12个月，或申请年度下一年底。会费计算的最小单位为月。请选择您申请的会籍期间

□自申请月起12个月                     □至申请年度下一年底
Annual Membership Fees
RMB 50,000 (equivalent USD or HKD)

1) Membership is on an annual basis running from every 1 January to 31 December. The annual membership fee is no less than RMB 50,000 regardless of the payment date. The membership due is applicable to all Regular and Associate members.

2) New members joining could choose to pay membership fee on 12 months since application or till the end of the following year. Please tick the membership period you would like to apply:

            □12 months since application
            □Till the end of next year
申请机构代表/Authorized Representative of the Applicant：

代表签字/Signature：

申请日期/Application Date: 
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申请机构概况
Corporate Information
	营业执照或商业注册证书上的公司全名 (中/英文)

Company’s Registered Full-name
	

	公司简介

Company Profile


	

	地  址 
Postal Address
	

	电  话
Telephone Number
	

	传  真
Facsimile Number
	

	网  址
Website
	


	性  质
Nature of Business
	

	成立日期
Date of incorporation
	

	总部地址
HQ Location
	

	大中华地区已设立的办公室
Office(s) in Greater China Region
	

	本公司专业人员/Professionals

*最多不超过10人/maximum 10 persons

	Names姓名
	Titles 职位
	电话/Telephone
	E-mail 电子邮件
	语言 preferred Language

	
	
	
	
	□CN      

□EN

	
	
	
	
	□CN      

□EN

	
	
	
	
	□CN      

□EN

	
	
	
	
	□CN      

□EN

	
	
	
	
	□CN      

□EN

	
	
	
	
	□CN      

□EN

	
	
	
	
	□CN      

□EN
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